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Protokół Nr 157/2022  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 18 listopada 2022 roku. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu – Zbigniew Wernik, Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Sekretarz 

Powiatu – Iwona Urbanowicz, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, 

Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska – Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału 

Komunikacji – Grzegorz Gromański, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – Marek Kaszubski.  

 

Porządek obrad: 

I Wydział Finansowy 

1.Projekt Uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 

2022. 

II Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju, i Zarządzania Kryzysowego 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie powołania składu Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu 

nidzickiego w 2023r. 

2. Wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Nidzicy dot. 

możliwości zwiększenia środków finansowych na realizację zadania pn. Zakup mikrobusu – 

ułatwienie dostępu do edukacji, terapii i rehabilitacji społecznej i leczniczej wychowankom 

SOSW w Nidzicy. 

III Wydział Komunikacji  

1.Wniosek o umorzenie należności z tytułu niezawiadomienia o zbyciu pojazdu. 

IV Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

1. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami. 

V Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska  

1. Prośba o wydanie opinii do zadania inwestycyjnego „Budowa obwodnicy m. Nidzica w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 545”. 

 

Ad. I.1. 
 

 p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu w Nidzicy na 2022 rok zawierający: 

 

1. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 2022 

rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdziale 75019 §4300 o kwotę 

1.000,00 zł i zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale 75020 §4220 o kwotę 
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1.000,00 zł. Jednostka uzasadnia zmiany tym, że środki zabezpieczone w budżecie są 

niewystarczające na zakup żywności wykorzystywanych w związku z obsługą spotkań, narad. 

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
2. decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego NR FK 445/2022 z dnia 15 listopada 2022 r., 

zawierającą zwiększenie planu dotacji celowej dla powiatu w dziale 754, rozdziale 75411 § 2110 

o kwotę 1.935,00 zł. W związku z powyższym Komendant  Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Nidzicy złożył wniosek o zwiększenie planu wydatków w dziale 754, rozdziale 

75411 §4210 o kwotę 1.935,00 zł. zwiększa się plan wydatków dla powiatu w dziale 852, 

rozdziale 85203 § 2820 o kwotę 52.659,36 zł. Zgodnie z decyzją wojewody Warmińsko-

Mazurskiego powyższe środki zostaną przeznaczone na dofinansowanie bieżącej działalności, w  

tym przede wszystkim na wydatki dotyczące opłat związanych z zakupem paliwa na potrzeby 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy. 

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
3. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o zmiany w planie 

finansowym wydatków budżetowych na 2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w 

dziale 754, rozdziale 75411 o kwotę 12.836,31 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §3020 o 

kwotę 270,56 zł, §4170 o kwotę 954,75 zł, §4210 o kwotę 9.000,00 zł, §4390 o kwotę 500,00 zł, 

§4430 o kwotę 540,00 zł, §4710 o kwotę 1.571,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 

754, rozdziale 75411 o kwotę 12.836,31 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4260 o kwotę 

2.000,00 zł, §4270 o kwotę 5.096,31 zł, §4300 o kwotę 4.240,00 zł, §4410 o kwotę 1.500,00 zł.  

Jednostka uzasadnia zmiany związane z przeznaczeniem wolnych środków finansowych na 

wydatki związane z zużyciem energii elektrycznej, usługi konserwacyjne, naprawy sprzętu 

specjalistycznego oraz pojazdów biorących udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych, na 

przeglądy techniczne sprzętu specjalistycznego oraz pozostałe usługi oraz uzupełnienie 

brakujących środków na delegacje funkcjonariuszy podnoszących kwalifikacje w szkołach 

pożarniczych.  

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
4. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o zmiany w planie 

finansowym wydatków budżetowych na 2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w 

dziale 754, rozdziale 75411 o kwotę 5.188,72 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4070 o 

kwotę 1.188,72 zł, §4180 o kwotę 4.000,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 754, 

rozdziale 75411 o kwotę 5.188,72 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4060 o kwotę 

1.188,72 zł, §4110 o kwotę 1.621,00 zł, §4120 o kwotę 23,00 zł, §4300 o kwotę 356,00 zł, §4410 

o kwotę 2.000,00 zł. Jednostka uzasadnia zmiany tym, że wolne środki finansowe z §4070 i §4180 

zostaną przeznaczone na uzupełnienie brakujących środków na opłacenie składek z tytułu 

ubezpieczeń społecznych, składek z tytułu Funduszu Pracy, badania techniczne pojazdów, 

brakujących środków na delegacje funkcjonariuszy podnoszących kwalifikacje w szkołach 

pożarniczych.  
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Ad.II.1. 

 p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 

składu Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej i świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na 

terenie powiatu nidzickiego w 2023 roku. 

 p. Jolanta Tymińska powiedziała, że na wcześniejszych zarządach prosiła o podjęcie 

uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu dla organizacji pozarządowych na nieodpłatną pomoc 

prawną. Termin zgłaszania ofert był wyznaczony do 21 listopada, więc najwyższa pora 

przygotować teraz komisję do pracy, w związku z tym, jest to uchwała w sprawie powołania 

komisji. Po uzgodnieniu ze wszystkimi wystąpiliśmy do wojewody o wskazania przedstawiciela. 

W przypadku nieodpłatnej pomocy prawnej jest taki zapis w przepisach. 

 p. Jolanta Tymińska zaproponowała skład komisji: Jolanta Tymińska Kierownik Wydziału 

jako przewodnicząca, Lech Brzozowski – członek zarządu i zastępca przewodniczącej, Zbigniew 

Wernik – członek zarządu, Małgorzata Jakubowska – inspektor w wydziale OZK, Joanna 

Jastrzębowska – pracownik w wydziale OZK oraz Edyta Olszewska – przedstawiciel Wojewody 

Warmińsko – Mazurskiego. Przewidywany termin posiedzenia komisji zaplanowany został na 24 

listopada w Starostwie. Do uchwały załączony jest regulamin komisji, który później po 

podpisaniu prześlemy członkom komisji. Po posiedzeniu Komisji zostanie przedstawiona opinia 

zarządowi na temat złożonych ofert. Na dzień dzisiejszy złożone są 2 koperty z ofertami.  

 

 Brak pytań i uwag. 

 Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w 

sprawie powołania składu Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w 

otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia 

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu nidzickiego w 

2023 roku, liczbą głosów: 5 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymuję się”. 

 

Ad.II.2. 

 p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Nidzicy dotyczącego możliwości zwiększenia środków finansowych na 

realizację zadania pn. Zakup mikrobusu – ułatwienie dostępu do edukacji, terapii i rehabilitacji 

społecznej i leczniczej wychowankom SOSW w Nidzicy.  

 p. Jolanta Tymińska powiedziała, że pozwoli sobie mówić w imieniu Pani Dyrektor, która 

ogłosiła przetarg na dostawę samochodu – mikrobusa. 15 listopada odbyło się otwarcie ofert, 

wpłynęła jedna oferta na kwotę 258 tyś, przewyższa ona środki zabezpieczone w budżecie. 

Natomiast środki zabezpieczone w budżecie mają wysokość 174 tyś 660 zł, z tego 120 tyś zł to są 

środki PFRON-u, 54 tyś 660zł to środki własne czyli powiatu.  Różnica wynosi 83 tyś 340 zł, tyle 

brakuje do realizacji tej oferty. Z artykułu 255 ust.3 prawo zamówień  wynika, że zamawiający 

może unieważnić postępowanie o udzielenie zamówienia jeśli cena lub koszt najkorzystniejszej 

oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia, chyba że zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny lub kosztu 

najkorzystniejszej oferty. 
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 p. Jolanta Tymińska zwróciła się do zarządu o zajęcie stanowiska w tej sprawie. Czy 

postępowanie zostanie unieważnione ze względu na cenę kosztów, która przewyższa środki 

zabezpieczone w budżecie bądź czy znajdą się środki na dofinansowanie.  

 p. Starosta – przewodniczący zarządu powiedział,  że wkład własny nie wynosi 50% 

procent dlatego uważa, że  przetarg powinien zostać unieważniony. Mamy informację, że 

wykorzystanie tych środków nastąpi do końca przyszłego roku także jeszcze będzie czas na to, 

żeby ogłaszać przetargi. Może coś się zmieni, może kwoty dofinansowania, może nastąpią jakieś 

regulacje. Natomiast jeśli dofinansowanie nie przekracza nawet 50% procent, to uważa, że na tym 

nie powinniśmy się zastanawiać tylko unieważniać. 

  

 Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie unieważnił wniosek Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Nidzicy dot. możliwości zwiększenia środków 

finansowych na realizację zadania pn. Zakup mikrobusu – ułatwienie dostępu do 

edukacji, terapii i rehabilitacji społecznej i leczniczej wychowankom SOSW w Nidzicy 

liczbą głosów: 5 –„za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymuję się”. 

 

 p. Lech Brzozowski zapytał czy nie będzie problemu z przesunięciem tych środków na 

przyszły rok. 

 p. Starosta odpowiedział, że nie ponieważ wpłynęło pismo z PFRON-u, z którego 

wynika, że jest taka możliwość. 

 

 

Ad.III.1. 

 p. Grzegorz Gromański przedstawił wniosek o umorzenie należności z tytułu 

niezawiadomienia o zbyciu pojazdu.  

 p. Grzegorz Gromański powiedział, że wniosek dotyczy mieszkańca Muszak. Kara 

pieniężna została nałożona ze względu na niezawiadomienie o zbyciu pojazdu. Z oświadczenia 

majątkowego osoby wynika, że ma 3 osobową rodzinę, żona jest na zasiłku macierzyńskim, który 

wynosi 1800 zł, ponadto otrzymuje 500 zł na dziecko. Łączny dochód rodziny wynosi 4663 zł. 

Rodzina ma kredyt do spłacenia w kwocie 120 tys zł na mieszkanie. Łączne wydatki według 

oświadczenia wynoszą ponad 3600 zł, zatem rodzinie dużo nie zostaje. p. Kierownik powiedział, 

że pojazd został skradziony, nie znalazł się mimo wszczętego postępowania. W związku z tym, że 

kwota jest nieduża a dochody rodziny są niezbyt wysokie to jest taka propozycja, żeby przychylić 

się do wniosku o umorzenie należności z tytułu niezawiadomienia o zbyciu pojazdu. 

  

 Brak pytań i uwag.  

 Zarząd jednogłośnie przyjął wniosek o umorzenie należności z tytułu 

niezawiadomienia o zbyciu pojazdu liczbą głosów: 5 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – 

„wstrzymuję się”. 

 

 

Ad.IV.1. 

 p. Marek Kaszubski przedstawił sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami. 

 p. Marek Kaszubski powiedział, że wydział geodezji otrzymał zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania w sprawie wydania decyzji dotyczącego pozwolenia na budowę na działkę osoby 
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fizycznej, która to działka przylega do drogi, będąca własnością Powiatowego Zarządu Dróg. 

Myślę, że to zostawimy bez uwag, ja zapoznałem się z projektem z nim jest wszystko w porządku. 

Będę starał się o takich rzeczach nie informować zarządu jeśli będzie wszystko w porządku i nie 

będzie wymagało to uwagi bądź zajęcia stanowiska. 

 p. Marek Kaszubski powiedział, że druga sprawa dotyczy nieruchomości w Janowcu 

Kościelnym. Tu jest podobna sytuacja wydana została decyzja, która zmienia decyzję pozwolenia 

na budowę. W związku z tym, że nie zgodziliśmy się na odprowadzenie ścieków do rowu Skarbu 

Państwa,  projekt został zmodyfikowany i uwzględniono w nim tę sytuację i rozwiązano problem 

poprzez odprowadzenie ścieków na działce inwestora. Dotyczy to konkretnie sklepu Dino. 

 p. Marek Kaszubski powiedział, że pozostałe informacje dotyczą kontroli wykonywanych 

na naszych nieruchomościach. To jest nieruchomość w Napiwodzie i nieruchomość użytkowana 

przez powiatowego inspektora nazdoru budowlanego. Były wykonane kontrole przychodów 

kominowych i kontrole dotyczące stanu budynków – przegląd budowlany. Jeśli chodzi o kontrole 

dotyczące przewodów kominowych to w budynku powiatowego inspektora nadzoru 

budowlanego to jest sytuacja, która powtarzać się będzie co roku, przewody wentylacyjne 

powinny wychodzić poza obrys budynku, poza dach, co jest dość kłopotliwe z uwagi na to, że ten 

budynek jest zabytkiem. Będziemy dążyć do tego aby coś tam zrobić, natomiast konserwator 

będzie miał z tym duży problem prawdopodobnie. Ta sytuacja nie zagraża bezpieczeństwu 

przebywających tam osób. Stan techniczny ogólnie jest dobry jednego i drugiego budynku. 

 p. Sekretarz Iwona Urbanowicz zadała pytanie dotyczące naprawy podłogi. 

 p. Marek Kaszubski powiedział, że w nadzorze naprawa podłogi jak co roku. Tam są takie 

zawilgocenia dotyczące pomieszczeń poszczególnych, ponieważ są to dość stare podłogi.  

 p. Iwona Urbanowicz powiedziała, że obowiązkiem zarządcy jest bieżąca naprawa i to on 

powinien tego typu prace wykonywać w obiekcie. 

 p. Marek Kaszubski powiedział, że pan wynajmujący rozpoczął prace malarskie, które 

miały być zakończone już dość dawno, natomiast praca dopiero została rozpoczęta. 

  

  Zarząd nie wniósł uwag. 

 

Ad.V.1. 

 p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek o wydanie opinii do zadania 

inwestycyjnego „Budowa obwodnicy m. Nidzica w ciągu drogi wojewódzkiej nr 545”.   

 Powiedziała, że wpłynął do Zarządu Powiatu w Nidzicy wniosek województwa 

warmińsko – mazurskiego, reprezentowanego przez Zarząd Województwa, który jest jeszcze 

reprezentowany przez pełnomocnika p. Wojciecha Grzybowskiego. Wniosek dotyczy wydania 

opinii, ta opinia wynika z ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w 

zakresie dróg publicznych, dokładnie z artykułu 11b., który mówi, że właściwy zarządca drogi 

składa wniosek o wydanie decyzji ZRID, po uzyskaniu opinii właściwych miejscowych zarządu 

województwa, zarządu powiatu oraz wójta, burmistrza, prezydenta miasta. Opinia dotyczy 

budowy obwodnicy Nidzicy w ciągu drogi wojewódzkiej numer 545 (nowy odcinek drogi 

wojewódzkiej nr 545 pełniący funkcję północnej obwodnicy miasta Nidzica).   

 p. Agnieszka Szczepkowska przystąpiła do prezentacji mapki zgromadzonym członkom 

Zarządu, odpowiadając na wszystkie zapytania oraz wątpliwości. 
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 Powiedziała również o konieczności przebudowy fragmentu istniejącej ścieżki pieszo – 

rowerowej, wzdłuż istniejącego odcinka drogi powiatowej. Po czym znowu przystąpiła do 

prezentacji mapki. Rozległa się dyskusja. 

 

 Zarząd zaopiniował bez uwag zadanie inwestycyjne dotyczące „Budowy 

obwodnicy m. Nidzica w ciągu drogi wojewódzkiej nr 545” jednomyślnie liczbą głosów: 

5 –„za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymuję się”. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
                

 

 

 

  


